

陳瑞祺（喇沙）書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一—八一七五
傳真：二七六二—一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

14th December, 2020

Circular No.: 20032

Dear Parents/ Guardians,

Christmas Prayer Service

Due to the resurgence of COVID-19, Christmas Prayer Service on 18th December, 2020 will be conducted online from 8:30 a.m. to 9:15 a.m. The day will begin with the 10-minute Form Teacher Period followed by the 35-minute Christmas Prayer Service.

All students including Secondary 6 students should stay home and attend the service through Microsoft Teams. Attendance will be taken during the first five minutes of the Form Teacher Period. Students should be punctual for roll call or they will be considered absent. Please follow the routine during online lessons.

Thank you for your attention.

Yours faithfully,

Lee Ting Leung
Principal



敬啟者：

通告編號：20032

「聖誕祈禱禮儀」

因應2019冠狀病毒病疫情嚴重，原定於2020年12月18日（五）回校進行的「聖誕祈禱禮儀」將會改為於同日上午8時30分至9時15分以網上形式舉行，當中首10分鐘為班主任節，其後35分鐘為聖誕祈禱禮儀。

包括中六級在內所有學生應留在家中透過Microsoft Teams參與禮儀，學生必須準時出席，並於班主任節首5分鐘內點名，否則將當作缺席論。於禮儀進行期間，學生亦需遵守網上課堂常規。

此致
各家長



陳瑞祺（喇沙）書院校長
李丁亮 啟

二〇二〇年十二月十四日